
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 27/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 578/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της υπ’ αριθ. 79/2014 απόφασης Δ.Σ της 
Δημοτικής Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής 
Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», επί 
του ετησίου  προγράμματος δράσης, του προϋπολογισμού 
και του ολοκληρωμένου πλαισίου δράσης, έτους 2015. 

Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-12-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 
12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Σ.Ασλάνογλου, 
17)Γ.Ορφανίδης, 18) Ευγενία Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20)Α.Σιακαβάρας, 21)Θ.Τέτος, 22)Ι.Κυρατλίδης, 
23)Μ. Σουμελίδης, 24) Ν. Τσιαμήτρος, 25)Ζ.Πατσίκας, 26) Α. Καγκελίδης, 27)Γ.Γουλτίδης, 28)Ι.Παπαγιάννης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος 

Απόντες 
Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Η.Τσιφλίδης, 
Γ.Μελιόπουλος.  

Παρόντες Πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Γ.Λιλιόπουλος, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, 
Α.Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σιακαβάρας 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Σιακαβάρας, 
Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 568/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, 
Σ.Ελευθεριάδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 570/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 571/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 574/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος 
12) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 575/2014 απόφαση αποχώρησε και προσήλθε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 
13) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ.Ι.Παπαγιάννης  
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 578/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 579/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Ιακωβίδου, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Κορωνάς και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 584/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Θ.Αγγελίνας, Ν.Τσιαμήτρος και 
προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 599/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 606/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 607/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Γουλτίδης 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 10-12-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής 
Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας» με την αριθ. 79/2014 απόφασή του 
ενέκρινε τον προϋπ/σμό, το ολοκληρωμένο πλαίσιο δράσης και το ετήσιο πρόγραμμα δράσης της 
έτους 2014. …………….. 

………………………………………………………………………………………….. 
Με το άρθρο 256 του Ν. 3463/06 προβλέπεται ότι: 
«1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης εγκρίνονται από το δημοτικό 

ή κοινοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 
α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 
β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 
γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 
δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 
ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 
στ) Τη σύναψη δανείων και  
ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 
2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία του 

συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 
3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση στο 

δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η απόφαση 
του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη της υπ’ αριθ. 
79/14 απόφασης του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Καταρχήν βλέπω το σχέδιο προϋπολογισμού έτους 2015, που το υπογράφει ο 

κ.Καμπούρης.  
Γίνεται ειδική μνεία και αναφορά σε ζητήματα που αφορούν στη συντήρηση του 

συστήματος κλιματισμού του Χώρου Τεχνών και της «Στέγης Γραμμάτων και Τεχνών» που δεν 
περιλαμβάνονται στον προϋπολογισμό, ειδική αναφορά στην αποκατάσταση των βλαβών του 
συστήματος κλιματισμού. Ο κ.Παπαγιάννης μάλιστα το είχε βάλει θέμα κατά την ορκωμοσία.  
Γίνεται επίσης μνεία στη συντήρηση του πυροσβεστικού συστήματος και την αντικατάσταση 
ορισμένων στοιχείων του, κι εδώ μιλούμε για την κτιριακή ασφάλεια και την ασφάλεια του 
προσωπικού, η ολοκλήρωση του συστήματος θέρμανσης του Χώρου Τεχνών η συντήρηση του 
πατώματος του Χώρου Τεχνών. 

Καταρχήν θέλουμε να δώσουμε τα εύσημα στις φιλότιμες προσπάθειες του προσωπικού, 
αλλά με προϋπολογισμούς πείνας δεν μπορούμε να προχωρήσουμε Πρόεδρε. Όσο φιλότιμα και να 
είναι τα παιδιά, όσο φιλότιμοι να είναι και οι εργαζόμενοι και όσο φιλότιμες να είναι οι 
προσπάθειες και της διοίκησης και του προσωπικού, δεν μπορούμε να προχωρήσουμε.  

Εγώ, να σας πω κάτι, επειδή πλέον άπτεται αυτό το ζήτημα της γενικότερης οικονομικής 
πολιτικής, θα πρότεινα και στα μέλη των διοικητικών συμβουλίων και είναι θέση του συνδυασμού 
μας για όλα τα Ν.Π., θα πρότεινα και στα μέλη των διοικητικών συμβουλίων των Ν.Π. να μην 
ψηφίζουν τους προϋπολογισμούς, όχι γιατί εν πάση περιπτώσει οι προϋπολογισμοί έχουν να κάνουν 
με ένα ζήτημα επίλυσης ουσιαστικά των θεμάτων τα οποία αναφύονται αλλά σε σχέση με μια 
πολιτική τοποθέτηση. Δηλαδή, αυτή η θέση τους να αφορά την πολιτική θέση έναντι των 
Κυβερνητικών επιλογών, που έχουνε αποφασίσει να απομυζήσει τους οργανισμούς και τους 
πολίτες αυτής της χώρας.  

Με δεδομένη αυτή τη θέση μας, εμείς δεν πρόκειται να ψηφίσουμε τον προϋπολογισμό, 
σεβόμενοι και τις προσπάθειες του προσωπικού και σαφώς και της διοίκησης. Αλλά δεν θα τους 
ψηφίσουμε τους προϋπολογισμούς.  

Δεν μπορούμε εμείς να πάμε να ψηφίσουμε έναν προϋπολογισμό ο οποίος δεν προβλέπει 
δαπάνη για την ασφάλεια και του προσωπικού και των θεατών, των πελατών δηλαδή της 
συγκεκριμένης επιχείρησης.  



Σοφιανίδης : Απλά θέλω να πω κ. Μαρκούλη ότι πράγματι το σύστημα πυρόσβεσης ας 
πούμε έχει κλείσει δεκαπενταετία, πρέπει να γίνει, αλλά τα χρήματα που δίνει ο Δήμος και αυτά 
που παίρνει η ΚΕΠΑ είναι για τα λειτουργικά της έξοδα. Δηλαδή δεν μπορούν να προβλέπονται 
μέσα στον ισολογισμό αυτά. Και ούτε έχει τη δυνατότητα να κάνει αυτές τις συντηρήσεις με το 
προσωπικό που έχει. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
Ταρατσίδης (Λογιστής ΚΕΠΑ): Κε Μαρκούλη, επειδή τα κτίρια τα έχει παραχωρήσει ο 

Δήμος κατά χρήση σε εμάς και επειδή ακριβώς εμείς δεν έχουμε ούτε το τεχνικό προσωπικό αλλά 
ούτε και τις οικονομικές δυνατότητες να προχωρήσουμε από μόνοι μας σε αυτές τις τροποποιήσεις 
– βελτιώσεις, γι’ αυτό και σε ένα επόμενο διοικητικό συμβούλιο μετά τον προϋπολογισμό, 
συντάχθηκε ένα αναλυτικό κοστολόγιο όλων αυτών των πραγμάτων το οποίο θα σταλεί προς το 
Δήμο ούτως ώστε ο Δήμος να αναλάβει όλα αυτά τα σοβαρά θέματα τα οποία έχετε αναφέρει. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, θα υποχρεωθώ σε δευτερομιλία μετά τη θέση. Νομίζω δεν έγινα 
αντιληπτός.  

Εγώ είπα ότι αυτά τα Ν.Π. λειτουργούν χάριν των φιλότιμων προσπαθειών του προσωπικού 
και των μελών του διοικητικού συμβουλίου, απλά η πολιτική θέση πρέπει να είναι, δεν ψηφίζουμε 
τους προϋπολογισμούς για να δείξουμε σ’ αυτούς εκεί κάτω, με τα παρατηρητήρια και 
επιτηρητήρια, ότι τελικά σ’ αυτήν την χώρα δεν κάνουν κουμάντο οι ξένοι δανειστές, κάνουν 
κουμάντο οι Έλληνες και κυρίαρχος λαός είναι ο Ελληνικός, αυτό πρέπει να τους δείξουμε.  

Πρόεδρος : Φτάνουμε στη διαδικασία της ψηφοφορίας και ο κ. Αποστολόπουλος θέλει να 
δικαιολογήσει την ψήφο του.  

Αποστολόπουλος: Θέλω να δικαιολογήσω την ψήφο μου, γιατί τώρα θα ψηφίσω υπέρ του 
προϋπολογισμούς της ΚΕΠΑ και αργότερα είχα ψηφίσει κατά. Δηλαδή, το κατά στην ΚΑΠΑ στον 
προϋπολογισμό, είχε να κάνει με τους πολιτικούς λόγους που ανέφερε ο κ. Μαρκούλης.  

Θέλω να πω ότι έχουμε στο διοικητικό συμβούλιο της ΚΕΠΑ την κ.Παπαδίνα. Ότι μου έχει 
μεταφέρει είναι μια αρμονική συνεργασία με τον πρόεδρο τον κ.Σοφιανίδη και μάλιστα υπάρχει μια 
επιμελημένη δουλειά, υπάρχει πρόθεση καλή, υπάρχει νοικοκύρεμα και στον προϋπολογισμό και 
υπάρχει και κοινωνική διάσταση του προϋπολογισμού, αυτά μου μετάφερε, γι’ αυτό και σαν 
συνδυασμός επειδή δεν θέλουμε να κάνουμε στείρα αντιπολίτευση, δεν είναι ο ρόλος μας αυτός, γι’ 
αυτό ψηφίζουμε υπέρ του προϋπολογισμού. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Α.Καγκελίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 10-12-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 79/2014 απόφαση της Δημοτικής Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής 
Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας». 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 256 
του Ν. 3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει την αρ. 79/2014 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», 
επί:  

Α) του ετησίου  προγράμματος δράσης έτους 2015. 
Β) του προϋπολογισμού έτους 2015, με σύνολο εσόδων και απαιτήσεων €1.244.538,72, 

σύνολο εξόδων και υποχρεώσεων € 1.231.358,20 και αποθεματικό €13.180,52. 
Γ) του Ολοκληρωμένου Πλαισίου Δράσης (Ο.Π.Δ.) έτους 2015. 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  578 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-12-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 


